## **★** BEA東亞銀行

Dear Customer,

Notice of Revision on Average Daily Relationship Balance for SupremeGold Account/ Supreme Account/ BEA GOAL/ i-Account

With effective from 1 August 2025, the average daily balance in the preceding month of the customer's BEA Mandatory Provident Fund ("MPF") balances (excluding BEA occupational retirement schemes ("ORSO Schemes")) will be newly included in the calculation of the Average Daily Relationship Balance, together with that of customer's SupremeGold Account/ Supreme Account/ BEA GOAL/ i-Account sub-accounts and the accounts/plans that have been selected to be incorporated into the SupremeGold Account/ Supreme Account/ BEA GOAL/ i-Account statement (excluding the balances of mortgage loans, and credit cards, and including only the cash values of insurance policies). For more details, please refer to the SupremeGold Account/ Supreme Account/ BEA GOAL/ i-Account Service Guides and Fee Schedules, or visit www.hkbea.com.

For enquiries, please feel free to call our Customer Service Hotline on 2211 1333.

Should there be any discrepancy between the English and the Chinese versions of this notice, the English version shall apply and prevail.

Yours faithfully,

The Bank of East Asia, Limited

## 親愛的客戶:

## 顯卓理財戶口/至尊理財戶口/BEA GOAL/i-Account 每日平均理財總值調整通知

由 2025 年 8 月 1 日開始,每日平均理財總值的計算將包括新納入的客戶的東亞強積金之每日平均總結餘(不包括東亞職業退休計劃),及現存的客戶的顯卓理財戶口/至尊理財戶口/BEA GOAL/i-Account 附屬賬戶及其他選擇包括在顯卓理財戶口/至尊理財戶口/BEA GOAL/i-Account 結單內的賬戶/計劃之每日平均總結餘(樓宇按揭貸款及信用卡之結餘不會計算在內,而保險只計算保單的現金價值)。詳情請參照顯卓理財戶口/至尊理財戶口/BEA GOAL/i-Account 服務簡介及收費,或瀏覽 www.hkbea.com。

如有查詢,請致電本行客戶服務熱線: (852) 2211 1333。

本文件之中英文版本如有歧異,以英文版本為準。

東亞銀行有限公司 謹啟